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Interpelacja

w sprawie braku odpowiedzi na pytania dot. Pogotowia
na LII sesj i Rady Miasta Częstochowy w dniu 22 maja
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W związku z brakiem odpowiedzi na pytania dotyczqce SP
zoz Stacji Pogotowia Ratunkowego W Częstochowie na sesji Rady
Miasta proszę o pełnq informację związanq z podejmowanymi
decyzjami mającymi skutek finansowy
odpowiedzi na ponizsze pytania:

z uwzględnieniem

1. Jakie koszty poniosła Stacja Pogotowla Ratunkowego
w związku ze zmianami w statucie i czy prace nad zamianami
statutu zostały zlecone firmie zewnętrznej?

2. Jaka firma ! na podstawie jakiej umowy, przetargu dokonata
wymiany komputerów w Pogotowiu i jakie były koszty z tym
związa ne?

3. Jakie działania podejmowane sq przez Dyrektora Pogotowia
w sprawie podpisywania umów z przychodniami W sprawie
świadczenia transportu sanitarnego?

4, o jakich to gratyfikacjach wspominał na sesji Rady Miasta
Przewodniczący Rady Miasta Zdzisław Wo|ski by podpisać
umowy z przychodniami czY nie wskazuje się formę korupcji
za kontrakty?

5. Kto i na jakiej podstawie podejmuje decyzje o umarzaniu
odsetek wierzycielom Pogotowia?

6. Kto i na jakiej podstawie zmniejsza wysokość nal iczanego
oprocentowania zadłuŻenia od nietermlnowych rozliczeń
dla Pogotowia?



7. Czy prawdq jest, Że W 2013 zostali zwo|nieni pracownicy
biurow! W Pogotowlu bez obowiqzku świadczenia usług pracy'
a na ich miejsce zostal i  zatrudnieni nowi pracownicy?
W wyniku opisanego działania zwolnieni pracownicy bral i
pieniądze za nie przychodzenie do pracy.

B. Czy w 2013 roku wydano decyzje, a zatem i środki f inansowe
na projekty przebudowy Pogotowia Ratu n kowego przy
ul. Kilińskiego i Warszawskiej? Czego ta przebudowa
ma dotyczyĆ i jak! był koszt sporządzenia projektów?

9. Kto jest inicjatorem nagrody dla Dyrektora Pogotowia,
za jakie dokonania ma byc ona przyznana i o jakiej kwocie
mówimy?

10. Na ostatniej Radzie Społecznej Pogotowia rada wyrazita
aprobatę zaciqgnięcia kredytu W wysokości 500 tyś złotych.
Proszę o informację czy Radzie Miasta zostanie w tym temacie
przedłoŻona stosowna Uchwała.

Lt. Czy Dyrektor Pogotowia pracuje na etacie w szpitalu
miejskim? Jeś|i tak to jakie pobiera z tego tytułu dochody?

Z powaŻaniem
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